
Statutární město Ostrava 
městský obvod Michálkovice 
zastupitelstvo městského obvodu 

Zápis 

 

 

Zápis 
průběhu 20. zasedání zastupitelstva  

městského obvodu konaného dne 18.04.2018 
 

Místo konání: zasedací místnost 

Předsedající: Ing. Martin Juroška, Ph.D. 

Přítomno: dle prezenční listiny 

Omluveni: Mgr. Květoslava Sedláčková 

Neomluveni: - 

Zahájení: 17:00 

Přestávka: - 

Ukončení: 18:00 

Zapisovatel:  

 

 
 

Přehled materiálů, které byly z projednávání odloženy: 

Číslo materiálu Věc 

 

Přehled materiálů, které byly z projednávání staženy: 

Číslo materiálu Věc 

 

Přehled písemností předložených přímo na jednání: 

Aktualizovaný program 

  

 

 
 

 



 

Materiál č. ZMOb/0018/18 

Schválení programu zasedání 

Starosta dal hlasovat o aktualizovaném programu jednání. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0203/ZMOb-Mich/1418/20 

 

Materiál č. ZMOb/0019/18 

Určení ověřovatelů zápisu 

Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu 20. zasedání zastupitelstva Ing. Jana Peterka a 

Dagmar Illichmannovou. Oba navržení souhlasili. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0204/ZMOb-Mich/1418/20 

 

Materiál č. ZMOb/0020/18 

Zpráva ověřovatelů zápisu 

Ověřovatelé zápisu z 19. zasedání ze dne 21.02.2018 shledali zápis v pořádku a byl z jejich 

strany schválen a podepsán. Rovněž ze strany zastupitelů byl zápis odsouhlasen bez námitek. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0205/ZMOb-Mich/1418/20 

 

Materiál č. ZMOb/0021/18 

Zpráva o činnosti orgánů městského obvodu 

Starosta seznámil přítomné s činností rady v období mezi 19. a 20. zasedáním zastupitelstva, 

zdůraznil, že byly schváleny Zásady pro poskytování Senior taxi a uzavřena smlouva na tuto 

službu, informoval o poskytnutých dotacích a o podaných žádostech o dotace. Zmínil důležité 

informace týkající se správy, údržby a reprodukce majetku – zejména vytvoření pasportu BD 

č. p. 100 a 120 na ul. Československé armády a probíhající rekonstrukce několika bytů. 

Uvedl, že probíhá realizace naučné Permoníkovy stezky, bylo provedeno prodloužení 



chodníku na veřejném pohřebišti a je objednáno zhotovení kolumbária. Dále pohovořil o 

uskutečněných kulturních a sportovních akcích, pořádaných městským obvodem. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0206/ZMOb-Mich/1418/20 

 

Materiál č. ZMOb/0013/18 

Přihláška do výběrového řízení - Nadace Landek Ostrava, projekt MichalFest 

Starosta stručně seznámil přítomné s podáním přihlášky do výběrového řízení, v němž se 

městský obvod Michálkovice uchází o nadační příspěvek pro projekt MichalFest 2018 ve výši 

200 tis. Kč. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0207/ZMOb-Mich/1418/20 

 

Materiál č. ZMOb/0014/18 

Registrace akce a Rozhodnutí o poskytnutí dotace – projekt Rekonstrukce a modernizace 
odborných učeben Základní školy Ostrava-Michálkovice 

Členové zastupitelstva byli seznámeni s předloženým projektem na rekonstrukci a 

modernizaci odborných učeben ZŠ Ostrava-Michálkovice. Starosta uvedl, že finanční 

prostředky na tento projekt budou poskytnuty. 

Ing. Dašek se dotázal, co konkrétně bude za poskytnuté finance pořízeno. 

Starosta upřesnil, že dojde k celkové rekonstrukci učeben, včetně pořízení nábytku a 

předmětů pro výuku. Součástí jsou bezbariérové přístupy. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0208/ZMOb-Mich/1418/20 

 

Materiál č. ZMOb/0012/18 

Zapojení městského obvodu do Výzvy č. 18/2017 o poskytnutí podpory v rámci Národního 
programu Životní prostředí MŽP 

Na zasedání se dostavila Mgr. Petra Jurošková. 



Místostarosta seznámil zastupitele s předloženým materiálem, doplnil, že byly zpracovány 

osazovací plány a že maximální výše podpory je 150 tis. Kč a zároveň 80% z celkových 

způsobilých výdajů. 

Ing. Dašek se zeptal, zda se jedná o dva projekty a zda je v rozpočtu myšleno na údržbu. 

Místostarosta odpověděl, že se jedná o dva projekty – výsadba u BD Panská a v parčíku na ul. 

Pavelská a údržba není náročná a bude prováděna v běžném režimu. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0209/ZMOb-Mich/1418/20 

 

Materiál č. ZMOb/0015/18 

Aktualizace příloh zřizovací listiny ZŠ 

Starosta vysvětlil, že k aktualizaci příloh zřizovací listiny ZŠ dochází na základě inventarizace 

majetku ZŠ. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0210/ZMOb-Mich/1418/20 

 

Materiál č. ZMOb/0016/18 

Aktualizace příloh zřizovací listiny MŠ 

Starosta vysvětlil, že k aktualizaci příloh zřizovací listiny MŠ dochází na základě 

inventarizace majetku MŠ. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0211/ZMOb-Mich/1418/20 

 

Materiál č. ZMOb/0017/18 

Záměr prodeje části pozemku p.č. 92/1, k.ú. Michálkovice 

Předložený materiál uvedl místostarosta, s tím, že se jedná o pozemek, ke kterému neexistuje 

přístupová cesta a o pozemek se stará žadatelka. 

Ing. Dašek podotkl, že v dané lokalitě je zřejmě územní rezerva pro budoucí komunikaci. 

Místostarosta odpověděl, že se v konečné fázi stejně ještě musí vyjádřit k prodeji město. 



Zastupitelka Zdeňka Muchová dodala, že se již v minulosti nepodařilo odkoupit pozemek ze 

stejného důvodu. 

Starosta připomněl, že je zpracován nový územní plán a město buď záměr prodeje schválí 

nebo nikoliv. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 12, proti 0, zdržel/lo se 1. 

Bylo přijato usnesení č. 0212/ZMOb-Mich/1418/20 

 

Materiál č. ZMOb/0022/18 

Pošta Partner 

Na zasedání zastupitelstva se dostavil MUDr. Pavel Piatkovský. 

Starosta představil navržený materiál a objasnil zastupitelům důvody pro vyslovení 

nesouhlasu s provozováním poštovních služeb v režimu Pošta Partner. Uvedl, že již na toto 

téma jednal s vedením města i s ostatními starosty, aby zjistil jaká je situace. Rovněž podotkl, 

že je nepřijatelné, aby se v Ostravě, jako ve třetím největším městě v republice, provozovaly 

tyto experimenty. Bylo přislíbeno ze strany primátora, že se bude v této věci angažovat. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 14, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0213/ZMOb-Mich/1418/20 

 

 

Organizační záležitosti 

Ing. Jiří Kašpárek pozval přítomné na vzpomínkové shromáždění, které proběhne 30. dubna 

2018 v 9 hod. u památníků obětem druhé světové války u Dolu Michal. 

Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva městského obvodu 

Zastupitelka Dagmar Illichmannová chtěla vědět, zda je zpoplatněna reklama, která je 

umístěna na prodejně zmrzliny. 

Starosta odpověděl, že zpoplatněna není a bude se tedy tato věc řešit. 

Diskuse – Různé 

Místní občan položil dotaz, kdy proběhne realizace kanalizace na ul. Petřvaldská. 

Místostarosta odpověděl, že podle nejnovějších zpráv z jednání na MMO, jsou Michálkovice 

rozděleny do 9 zón a v průběhu let budou postupně odkanalizovány. Přičemž pravděpodobně 

dojde ke změně koncepce a z původně zamýšlené oddílné kanalizace bude jednotná. Z těchto 

důvodu dojde k prodloužení termínu začátku realizace a pokud bude schválena koncepce 



jednotné kanalizace dojde k posunu o 3 až 4 roky. Jednotná kanalizace bude ovšem pro 

občany výhodnější. Na ul. Petřvaldská se má využít část stávající dešťové kanalizace, 

rozhodnout se má v nejbližší době. 

Starosta poznamenal, že finance na výstavbu kanalizace na městě jsou. 

Místostarosta dodal, že v projektu z minulých let nebyly vůbec podchyceny některé části 

obvodu, zatímco v novém projektu jsou již zahrnuty celé Michálkovice. 

 

Přítomný občan upozornil na to, že místní restaurace nemá svůj kontejner na odpad a hází 

smetí do kontejneru na papír, přičemž došlo již několikrát ke vznícení. 

Starosta uvedl, že se prověří, zda mají místní restaurace kontejnery, popř. se upozorní na 

povinnost mít svůj kontejner na odpad. 

Zastupitelka Dagmar Illichmannová také upozornila na situaci, kdy jsou kontejnery na tříděný 

odpad často přeplněny a zda je možné, aby byly častěji vyváženy. 

Starosta odpověděl, že bude dán podnět společnosti OZO k častějšímu vývozu kontejnerů. 

Přítomný občan upozornil na špatnou činnost městské policie vůči chování nepřizpůsobivých 

občanů. 

Závěr 

 

Usnesení z 20. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 0203/ZMOb-

Mich/1418/20 do č. usnesení 0213/ZMOb-Mich/1418/20 a výsledky hlasování jsou nedílnou 

součástí tohoto zápisu. 

 

Ověřovatelé zápisu: 

Dagmar Illichmannová                                        …………………………………………… 

Ing. Jan Peterek                                                   …………………………………………… 
 

 

  

 

Bc. Charisa Sobková 

zapisovatel/ka 

V Ostravě dne: 

 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.  

předsedající 

V Ostravě dne: 



 


